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Bestyrelsesmøde - Landsbyskolen  

Tirsdag d. 26. november 2024, kl. 17:00-19:00 på Landsbyskolen, Engvej 135, 2300 Kbh. S. 

 

 

Mødeleder:  Christian Hviid 

Referent:  Hanna Alicia Eneby 

 

Tilstede:   Christina Christensen, Dan Christensen, Flemming Kirchler, Hanna Alicia Eneby, Rasmus L. 

R. Nørholm og Sandra Torsell-Øltieng. 

 

Fraværende:  Lisa Brønnum & Mette Hebo 

 

 

Dagsorden Referat 

1. Orientering fra 
skoleleder 

Skolens drift forløber problemfrit. 

2. Opfølgning på  
projekter 

 

Status på igangværende projekter: 

 

Økonomi 

2.1 Fundraising 

2.1.1 Siden sidst  

& 

2.1.2 Skolens driftsbudget  

Udskydes til næste bestyrelsesmøde 

 

2.1.3 Spor 1 (mellemstore og store projekter) 

• Ansættelse af projektleder på større projekter som skolen får 

ekstern finansiering til. 

• Tegning med forslag til design af skolens udeareal, som der 

efterfølgende kan tages udgangspunkt i enten for umiddelbare 

forbedringer eller en fondsansøgning til det samlede projekt. 

Udskydes til næste møde 

 

2.2 Skolens bogholderi (LUKKET PUNKT) 

 

 

Bygning og fysiske installationer 

2.3 Arbejdsbeskrivelser 

Bestyrelsen afventer udarbejdelse af arbejdsbeskrivelser for at kunne 

indhente håndværkertilbud på renoveringsopgaver, inklusive pris og andre 

detaljer. 

 

2.4 Elektricitet  



 

 

 

 

Side 2 af 2 

 

Dagsorden Referat 

Elektrikeren vil bruge en dag mellem jul og nytår på at gennemgå de 

resterende installationer og udarbejde et tilbud på opgaven 

 

2.5 MuteBox/telefonboks 

2.5.1 En MuteBox er generelt og der er ingen som har en i overskud. 

Der kigges videre i den blå avis. 

 

2.5.2 Der er sendt billeder til en tømrer, for at få et tilbud på hvad det vil 

koste at få bygget en. Skolen afventer tilbuddet fra tømreren. 

 

Markedsføring 

2.6 Digital strategi - branding og markedsføring af skolen 

• Der er ændret et par småting på hjemmesiden siden sidst. 

• Arbejdet med branding skal fortsat have opmærksomhed. 

• Skolens gamle hjemmeside skal lukkes ned. 

• Der arbejdes videre på hjemmesidens layout. 

 

Øvrige 

 

3. Nye projekter N/A 

4. Opfølgning på 
henvendelser fra 
forældregruppe 

 N/A 

5. Evt. Lokalplansforslag JORISVEJ II 

Det skal undersøges hvilke gener der kan opstå, som følge af det nye byggeri, 

herunder støjgener og tung trafik. hvilke gener vil der være i byggefasen og 

hvilke fordele/ulemper vil byggeriet give senere hen.  

 

Bestyrelsen læser dokumenterne omkring byggeriet igennem og deltager ved 

to repræsentanter i borgermødet den 3. december 2024. 

 

Feedback fra lærerådsmøde 

Loftet i fællesrummet er et problem ift. støj i lokalet.  

Bestyrelsen besluttede der skal sættes et nyt loft op. 

 

6. Næste møde Torsdag d. 19. december 2024, kl. 17-19 hos Christina & Dan 
 

 


